

敬啟者：

為因應全球暖化議題與國際氣候變遷會議，台灣亦順應世界潮流共同推廣節能減碳及參與生質能源之研究。同時，配合淡江大學六十週年校慶，淡江大學歐洲研究所謹訂於 2010 年 11 月 9(二)-10(三)日舉辦「國際節能減碳生質能源永續經營會議－法台生質能永續科技與策略研析暨東協國家發展概況」以促進台、法以及東協國家(ASEAN)於生質能源科技與政策之合作交流。會中將邀請台、法與東協等相關領域專家及學者共二十餘位，就此議題發表論文。

素仰 先生博學宏識，望重士林，特函邀請各位先進與會惠賜卓見，蒞臨指導。

會議日期：2010 年 11 月 9 日(星期二，9:30~18:00) 至
2010 年 11 月 10 日(星期三，9:00~12:00)

會議地點：淡江大學淡水校園驚聲大樓 3 樓國際會議廳
(台北縣淡水鎮英專路 151 號)

聯絡電話：02-2621-5656 轉分機 3062

線上報名：http://mail.tku.edu.tw/yuan/IntConfSustBiomass/tw/register_form.html

肅此奉邀 敬頌

鈞祺

淡江大學 校長

張家宜 敬邀

2010 年 10 月 26 日

Dear Madame/Sir,

With the growing concerns on global warming issues, Taiwan, too, is willing to make efforts to co-promote the energy carbon reduction and participate biomass researches. By celebration the 60th anniversary of Tamkang University, the International Conference on Sustainable Biomass – Bioenergies Technologies and Strategies in France, Taiwan and Recent Development in ASEAN Countries will be held on 9-10 October 2010 by the Graduate Institute of European Studies of Tamkang University in order to promote the cooperation of bio-energies technology and policy among Taiwan, France and ASEAN countries, experts and scholars from related fields will be invited to present research paper on this issue for open forum.

We are honored to invite you to participate and exchange your valuable opinions in this conference, thank you.

Date: 9, November, 2010 (Tuesday 9:30~18:00) to
10, November, 2010(Wednesday 9:00~12:00)

Location: 3F, Ching-sheng International Conference Hall,
Tamkang University, Tamsui Campus
(151, Ying-chuan Road, Tamsui, Taipei County, Taiwan)

Contact GIES : 02-2621-5656 ext.3062

Please register online : http://mail.tku.edu.tw/yuan/IntConfSustBiomass/tw/register_form.html

President, Tamkang University
Flora, Chia-I Chang
26 October 2010